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МОДЕЛЬ УПРАВЛЕНИЯ РАЗВИТИЕМ ПРОФЕССИОНАЛЬНОЙ 

КОМПЕТЕНТНОСТИ МОЛОДЫХ ПЕДАГОГОВ В СИСТЕМЕ 

ДОПОЛНИТЕЛЬНОГО ПРОФЕССИОНАЛЬНОГО ОБРАЗОВАНИЯ 

 

Аннотация 

 

В статье  актуализируется проблема становления молодых педагогов, 

формирование их профессиональной компетентности на основе системы 

дополнительного профессионального образования. Предложены структурные 

компоненты и их содержание модели  формирования профессиональных 

компетенций молодых педагогов в системе дополнительного  

профессионального образования. Особое внимание уделяется особенностям 

системы дополнительного профессионального образования в развитии 

профессиональной компетентности педагога. Автор выделяет наиболее важные 

аспекты разработки данной модели управления развитием профессиональной 

компетентности молодых педагогов в системе дополнительного 

педагогического образования. В статье выделены основные направления 

реализации районной модели. Особое значение автор уделяет мотивации 

молодых педагогов на потребность в постоянном профессиональном развитии. 

Рассматриваются необходимые условия для удовлетворения профессиональных 

потребностей молодых педагогов в ходе реализации районной модели 

управления профессиональным развитием молодых педагогов в рамках 

муниципальной системы образования Саракташского района.   
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MODEL FOR MANAGING THE DEVELOPMENT OF PROFESSIONAL 

COMPETENCE OF YOUNG TEACHERS IN THE SYSTEM OF 

ADDITIONAL PROFESSIONAL EDUCATION 

 

Аnnotation 

The article focuses on the problem of formation of young teachers, the 

formation of their professional competence based on the system of additional 

professional education. The structural components and their content of the model of 

formation of professional competencies of young teachers in the system of additional 

professional education are proposed. Special attention is paid to the features of the 

system of additional professional education in the development of professional 

competence of a teacher. The author highlights the most important aspects of the 

development of this model for managing the development of professional 

competence of young teachers in the system of additional pedagogical education. The 

article highlights the main directions of implementing the district model. The author 

pays special attention to the motivation of young teachers to the need for continuous 

professional development. The article considers the necessary conditions for meeting 

the professional needs of young teachers in the implementation of the district model 
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